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 Protokół nr 14/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 marca 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.   
 
Pan Starosta odczytał porządek posiedzenia Zarządu. 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu 
nowomiejskiego za 2014r. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że do dnia 31 marca sprawozdanie należy przesłać do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ponadto dodała, że dokument przedstawia się również 
Radzie Powiatu. Szczegółowo omówiła sprawozdanie.  
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na bankową 
obsługę budżetu Powiatu Nowomiejskiego i jednostek organizacyjnych powiatu.  
 
Pani Skarbnik poinformowała, że kończy się umowa zawarta z PKO BP S.A. Dodała, że na 
początku października 2015r. przetarg powinien być już rozstrzygnięty. Ze względu na 
wielkość zamówienia przetarg będzie ogłoszony w trybie nieograniczonym. Poinformowała, 
że proponuje się zawarcie umowy na okres 5 lat. Wartość zamówienia została oszacowana na 
kwotę 294 292 zł brutto. Szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków 
zamówienia.  
/na posiedzenie weszła pani A. Stajszczak/ 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
bankową obsługę budżetu Powiatu Nowomiejskiego i jednostek organizacyjnych 
powiatu. 
 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Katarzyna Trzaskalska 
2. Zastępca przewodniczącego – Alina Banaszewska 
3. Sekretarz –  Sebastian Kiński 
4. Członek komisji – Krzysztof Grześkiewicz 
5. Członek komisji – Ewa Kalisz - Górzkowska 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją inwestycji 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na 
odcinku Nowe Miasto Lubawskie - Gwiździny”. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że dokonano zapytania o cenę dotyczącą pełnienia funkcji 
inspektora nadzoru, wpłynęły dwie oferty. Najkorzystniejsza oferta była pana Przemysława 
Zielińskiego prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą Biuro Planowania i Realizacji 
Inwestycji Przemysław Zieliński w Iławie. Wynagrodzenie inspektora nadzoru inwestorskiego 
wyniesie 21 128,94 zł brutto. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski. A. Stajszczak. 
 
/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem Państwowej Straży Rybackiej w Olsztynie – Posterunek 
Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim, lokalu użytkowego w Nowym Mieście 
Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek pana Józefa Świątkowskiego – komendanta 
Posterunku Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim Państwowej Straży Rybackiej 
stanowiący załącznik nr 3, dotyczący wynajmu pomieszczenia o powierzchni usługowej 
10,49 m² w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że ze względu na bardzo trudną 
sytuację finansową wnioskują o ustalenie możliwie niskiej stawki czynszu. W chwili obecnej 
obowiązuje  stawka w wysokości 15 zł netto/m² plus koszty eksploatacyjne. Wyjaśniła, że w 
uchwale dotyczącej stawki jest paragraf, który brzmi: „Na uzasadniony wniosek strony 
Zarząd Powiatu może ustalić inną wysokość miesięcznych stawek.” 
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Zarząd przychylił się do wniosku i ustalił miesięczna stawkę czynszu w wysokości 11,00 zł 
netto/m². 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 13 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks związany jest ze zmianą przydziału godzin przedmiotów 
zawodowych w nauczaniu indywidualnym. Zmiana wejdzie w życie od 30.03.2015r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w 
Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks związany jest z zakończeniem zwolnienia lekarskiego 
nauczycielki matematyki i techniki biurowej i komputerowej. Dodał, że zmiana wchodzi w 
życie od 20.03.2015r., ponieważ zwolnienie lekarskie nauczycielki skończyło się w dniu 
19.03.2015r. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, 
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Starosta poinformował, że 14 kwietnia odbędzie się spotkanie z panią Grażyną 
Przasnyską – Warmińsko-Mazurskim Kuratorem Oświaty, wójtami, dyrektorami szkół 
gimnazjalnych i ponadgimanzjalnych, przedsiębiorcami oraz doradcami zawodowymi. 
Spotkanie będzie poświęcone promocji szkolnictwa zawodowego i pomocy uczniom w 
wyborze zawodu. 
 
                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                              Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewa Kalisz - Górzkowska                                                                  


